
Protokół Nr 32/09 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 21 października 2009 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 11 00

Zakończenie posiedzenia godz. 1230

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec ,który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz , Zastępca Wójta Jerzy Makowski  .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym komisja
może obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 23 października   2009 r. 
4.Ocena finansowa Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
   Opinia komisji na sesję 
5.Rozpatrzenie skargi – zbadanie zasadności zarzutów i wypracowanie stanowiska 
6.Sprawy różne 
7.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyżej .
Ad.2
Protokół Nr 31/09 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliższej sesji ,
komisja je przeanalizowała , otrzymując odpowiedzi na pytania , uwagi czy wątpliwości i
zaopiniowała jak niżej : 
-projekt   uchwały  Nr  XXXI/244/09  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  korzystania  z
gminnego obiektu  użyteczności publicznej „ Moje boisko – Orlik 2012 ”
Wójt Gminy poinformował ,aby na końcu regulaminu dopisać zdanie :
„ Telefon do instruktora sportu ....695 173 368 „, .
Radny Edward  Lutyński – zgłosił zmianę porządkującą do regulaminu , aby  w pkt 7 po
przecinku dopisać  następujące słowa  „  po uprzednim uzgodnieniu terminu „ ,  gdzie
komisja również przychyliła się do tej zmiany . Radny również przypomniał o podaniu
tego regulaminu do internetu czy BIP .
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .
-projekt  uchwały Nr XXXI/245/09 w sprawie zmiany wydatków Gminnego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej Gminy Stargard Szczeciński na 2009 rok-
komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie ,     
-projekt uchwały Nr XXXI/246/09  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości 
Wójt Gminy wyjaśnił , że w projekcie uchwały przedstawione stawki podatku wzrosły o 
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5 % w stosunku do stawek podatku roku bieżącego. 
Komisja  dokładnie  przeanalizowała  projekt  uchwały,zapoznając  się  ze   stawkami
maksymalnymi ogłoszonymi przez Ministra Finansów , z propozycją  stawek   wójta i
stawką obowiązującą w roku bieżącym .
Komisja uwag do projektu uchwały nie wniosła i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt
uchwały.  
-projekt  uchwały Nr XXXI/247/09  w sprawie ustalenia stawek podatku od środków
transportowych 
Wójt Gminy poinformował   ,że stawki podatku od środków transportowych na rok 2010
pozostają bez zmian, jedynie  ulega zmianie  w załączniku nr 3 stawka od przyczep lub
naczep o dopuszczalnej masie całkowitej pojazdów – nie mniej niż 12  t – mniej niż 38 t ,
liczbie osi 3 i więcej , innym systemie zawieszenia osi jezdnych z 948 zł na 953 zł . 
Wójt   wyjaśniając   swoją  decyzję  odnośnie  pozostawienia  stawek  na  tym  samym
poziomie powiedział  ,że  m.in sugerował się stawkami  obowiązującymi w mieście ,
gdzie są znacznie niższe, aby nie przenieśli się przedsiębiorcy do miasta  .
Radny Edward Lutyński  – zaproponował ,  aby podnieść  stawki  podatku od środków
transportowych  o 5 % skoro podnosi się stawki podatku od nieruchomości. 
Radny stwierdził ,że tak szybko  przedsiębiorcy się  nie przeniosą, bo czy będzie opłacać
się  bazę w Stargardzie i znalezienie parkingów .
Członkowie  komisji  przychylili  się  do  propozycji  radnego  o  podniesienie  stawek  i
komisja przyjęła następujący wniosek ;
Komisja  Rewizyjna  wnioskuje  o  podwyższenie  o  5  %  wszystkich  stawek  podatku
wymienionych w projekcie uchwała .     
-projekt   uchwały  Nr  XXXI/248/09  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  poboru
podatków w drodze inkasa – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  ,
-projekt  uchwały Nr XXXI/249/09 w sprawie utworzenia sołectw w gminie Stargard
Szczeciński – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie ,
-projekt  uchwały Nr XXXI/250/09  zmieniający uchwałę w sprawie określenia statutów
sołectwom  gminy  Stargard  Szczeciński-  komisja  projekt  uchwały  zaopiniowała
pozytywnie 
-projekt uchwały Nr XXXI/251/09  w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/225/09 Rady
Gminy Stargard  Szczeciński z dnia 26 czerwca 2009 roku
Wójt  Gminy  poinformował  ,że  zmiany  Studium   dokonuje  się  na  wniosek
wnioskodawcy.  W uzasadnieniu do uchwały pisze się  ,że  w przedłożonej  koncepcji
architektoniczno-urbanistycznej  mówi  się  o  docelowym   zagospodarowaniu  działki  i
teren przeznacza się w przeważającej części pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną
i wymienia się zabudowę szeregową – czy gmina chce takiej funkcji na swoim terenie i
jak to ma się do wielkości działki zapisanej  w Studium .
Przewodniczący komisji  m.in  stwierdził   ,że w zabudowie urbanistycznej  gminy jest
zabudowa szeregowa i to są bloki w niektórych  miejscowościach .
Komisja dwoma głosami  „za”  i  jednym głosie  „  wstrzymującym  się  „  zaopiniowała
pozytywnie projekt uchwały.  
Wójt Gminy poinformował ,że Główny Urząd Statystyczny opublikował średnią cenę
skupu żyta  za okres pierwszych trzech kwartałów 2009 r. , która wynosi 34.10 zł za 1 dt
( obowiązująca  42 zł za 1 dt ) i wójt będzie proponował ,aby nie obniżać podanej ceny
żyta jako podstawy do naliczenia wymiaru podatku rolnego. 
Radny Edward Lutyński odnosząc się do podanej przez GUS  ceny żyta powiedział ,że
jego zdaniem to nie można stosować stawek maksymalnych i należałoby  obniżyć
podaną cenę żyta  i zaznaczył iż będzie jeszcze  w tym temacie dyskusja , a sytuacja
rolników jest gorsza niż była .
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Ad.4
Przewodniczący komisji przystępując do oceny finansowej Gminnej Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2008 rok poprosił o pytania bądź  uwagi
do złożonej informacji .
Radny Edward Lutyński poprosił o wyjaśnienie zapisu dotyczącego wynagrodzeń osób
prowadzących świetlice  środowiskowe- gdzie na ten cel wydatkowano kwotę 
13 536 ,00 zł .
Wyjaśnień w tej sprawie udzieliła Kierownik GOPS Pani Ładniak Anna podając
miejscowości w których prowadzone były zajęcia w świetlicach  związanych z tym
wydatkiem . 
Kolejno radny poprosił p. Kierownik jako przewodniczącą komisji alkoholowej o
wzmożony  nadzór  na czas remontu szkoły w Małkocinie , kiedy dzieci uczą się w
pomieszczeniach świetlicy wiejskiej, gdzie w pobliżu znajduje się sklep spożywczy , aby
zwrócić szczególną uwagę na osoby spożywające alkohol przy sklepie  .    
Komisja jednogłośnie przyjęła opinię do w/w tematu , jak niżej : 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 21 .10.2009 r. dokonała oceny finansowej
działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2008 rok na
podstawie otrzymanej informacji i nie wnosząc uwag – przyjęła ją.
Ad.5
Członkowie komisji otrzymali opracowaną informację o prowadzonym postępowaniu w
sprawie nieruchomości oznaczonej numerem działki 572/2 , obręb Tychowo . 
Radna Ewa Domańska odnosząc się do skargi Pana Skaziaka Zygmunta stwierdziła ,że
nie bardzo można wywnioskować  z materiałów skarżącego o co dokładnie chodzi tej
osobie ,  a komisja raz już  rozpatrywała skargę tej samej osoby  w m-cu grudniu.
Zastępca Wójta dokładnie przedstawił jakie były podjęte działania ze strony gminy, ile
razy odbyły  się  wizyty  do posesji  Pana Skaziaka -  informacja  dotyczyła  okresu  od
miesiąca  sierpnia  br.  ,  iż  gmina  chciała  dokonać  sprzedaży  części  działki,  a  część
użyczyć   dla  potrzeb  urządzenia  podjazdu  dla  wózka  inwalidzkiego  .  Warunkiem
użyczenia  części  działki   było  uporządkowanie  jej  z  rzeczy  stanowiących  własność
skarżącego , a odnośnie  sprzedaży nie dostarczono dokumentacji . W miesiącu wrześniu
była ponowna wizyta na posesji  ,  został przygotowany wzór porozumienia co należy
uporządkować , co jest własnością skarżącego, a co syna i jak wójt zaznaczył starano się
ustalić czyje to są samochody i potem okazało się ,że nie wiadomo czyje one są . Gmina
zdecydowała ,że na własny koszt  uprzątnie ten teren z samochodów i  zwróci  się  do
policji o ustalenie właścicieli .
Radny  Edward  Lutyński  odnosząc  się  do  skargi  m.in.  powiedział  ,  że  rada  podjęła
stosowną uchwałę w sprawie użyczenia na czas nieokreślony nieruchomości stanowiącej
własność  gminy  na  urządzenie  podjazdu  dla  wózka  inwalidzkiego  i  dalej  radny
zaznaczył, że do obowiązku skarżącego należy usunięcie tych rzeczy , bądź przesunięcie
ich na teren będący jego własnością .
Komisja po rozpatrzeniu skargi  i  zbadaniu zasadności   zarzutów wypracowała swoje
stanowisko wyrażając je w przyjętej opinii , uznając     skargę za bezzasadną .
Komisja opinię przyjęła jednogłośnie .  
Ad.6 
Radny Edward Lutyński powiedział ,że mieszkańcy Warchlina mają problem z wodą, bo
głośna jest praca sprężarki i pompowane jest powietrze .
Kolejno radny poprosił o zasypanie dołu koło świetlicy wiejskiej  i na przystanku przy
blokach i o kontrolę spożywania alkoholu przy sklepie spożywczym znajdującym się w
pobliżu świetlicy .
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Zastępca Wójta przypomniał ,ze radni na ostatniej sesji otrzymali regulamin w sprawie
zasad dofinansowania usuwania i unieszkodliwiania odpadów zawierających azbest  z
terenu gminy i była prośba o zapoznanie się się z tym regulaminem i zgłoszenie swoich
uwag . 
Komisja zwróciła  m.in uwagę na wysokość kwoty stanowiącej  koszt dofinansowania do
jednego wniosku i to ,że firma winna wykonać prace związane z usunięciem wyrobów
azbestowych   ,  co  będzie  z  usunięciem  azbestu  z  bloków  -jak  będzie  wyglądać
dofinansowanie .
Zastępca  Wójta poinformował  ,że regulamin  będzie wcześniej  rozesłany i  na  pewno
odbędzie się  jeszcze dyskusja nad jego treścią  .
Ad.7
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  przewodniczący  komisji  Bronisław  Jurec
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .

Protokołowała :                                                                      Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                            Bronisław Jurec
Data sporządzenia :                                                                 Data podpisania :
2009.10.21                                                                               2009. ...........................  


